
Co také zaznělo na zastupitelstvu dne 25.8.2021 a není v oficiálním zápisu z jednání 

(zaznamenáno dle přítomných svědků): 
 
Dotaz občanky na pana KH.: 
A Vy osobně byste chtěl mít smradlavý jatka za barákem? 
Prosím Vás, já vůbec neřeším tu podstatu… 
Protože Vy nechcete to referendum, že jo. My tady nechceme mít smrad, muchy, krysy a já nevím co 
všechno, znečištěnou spodní vodu. 
 
PN:  
…jsem zásadním odpůrcem referenda a chci proti němu jít, protože všech těch jednadvacet lidí jak 
tady sedíme, tak všichni cítíme ten tlak kterej tady je. Všichni se bavíme s tím svým okolím, každej se 
o tom baví. A uvědomujeme si názor těch vás všech, kteří se s náma o tom bavíte. …bavím se o tom 
dnes a denně a ten obrázek si fakt udělám a referendum mi k tomu nepomůže. Referendum by 
dopadlo negativně, to je víc než jasný… 
 
Občanka: 
……To snad ví všechny malé děti že když je někde takováhle stavba, že to obnáší tohleto všechno. To 
se na to nemusím jet dívat…. 
 
Občan: 
Je to asi tři roky, byl jsem ve Vratěníně na pouti a oni někdy ve středu před poutí nechali vyvézt 
nějakou tuhle tu slepičárnu. A můžu Vám říct, že ty dva dny v tom Vratěníně opravdu to bylo zle. To 
se fakt nedalo čuchat, to opravdu ne… 
 
 
PŠ: 
Pan Kolář je známej tím, že staví bez stavebního povolení…. tímhletím se mu nahrává a pak se něco 
stane a už je to naprosto nevratnej proces. To si myslím že je potřeba si uvědomit. Za druhý, když si 
chcete ten smrad někde čuchnout, tak vemte kolo a jeďte tady z Dešný nebo na Stálky… Někdy je 
pravda, že to smrdí strašně a někdy je pravda, že to smrdí málo. Další věc je, že tak blízko Jemnice 
tohleto dělat, to si myslím že mužete jet kamkoli a v tom okamžiku to tam zrovna nebude a za dva 
dny to tam smrdí. Nemusíte jezdit nikam daleko a citite to, to je naprosto jednoznačný. 
Mohli jste udělat referendum teď s volbami, to ste neudělali. Vsadili ste si asi na to že pak přijde míň 
lidí nebo že to schválej. Ale nejčistší řešení je: máte rok do voleb, dejte si to tam všichni a když vás 
občani zvolí tak to všechno schvalte a my co tady křičíme buďto budem trpět nebo se odstěhujem. To 
je demokratický řešení podle mě. 
Pane Jasenskej, vy ste odjakživa velkostatkáře vyvlastňovali, zabírali jste jim půdu a dělili jste to mezi 
drobnej lid. Tak je teď vyvlastněte, rozdělte to. Jak mužou tady komunisti hlasovat pro velkostatkáře, 
kterej má dvacet tisíc hektarů? … 
 
MS: 
Není těžké ty informace najít….to není v souladu s veřejným zájmem, je to obrovské čerpání 
přírodních zdrojů. Zjistěte si kolik ta farma vyčerpá vody. Já jsem to spočítala a je to 25% spotřeba 
vody obyvatelstva Jemnice a to nepočítám ten masokombinát. To není už v souladu s veřejným 
zájmem… 
 
KV: 
Já taky jezdím na kole. Zajeďte si na Stálkov, nemusím tam jít do toho provozu co se týče smradu. 
Kostelní Myslová prasečák, Telč-stačí aby foukly západní větry. Moje žena to potvrdí, já kterej sem 
tam pětatřicet let učil, turisti chodí a říkají Ježíš co to je za smrad? a to není vyvezená kejda, to prostě 



smrdí ten prasečák, i přes všecky opatření, maximální, hygienická, protiprachová a tak dále. Pořád je 
to z té Kostelní Myslové cítít. 
Mě by přesto jako občana vůči jednadvaceti zastupiteům zajímalo jak se k tomu jeden každej z vás 
staví, osobně. Jestli je pro zřízení těch velkochovů, umožnění. A nebo ne. Protože ta atmosféra co 
panuje v mém okolí, co se bavím s lidma, spíš teda jako naznačuje že víceméně jakoby zastupitelstvo 
s obcí tomu jde na ruku. Takže vyjádřete se každý napříč politickým spektrem, protože bych chtěl 
slyšet jako občan města Jemnice kdo a jak se k tomu stavíte a jaký k tomu máte důvod, jestli jste pro 
a nebo proti. To je jednoduchá otázka, jako u toho referenda. Jsem pro velkochovy nebo jsem proti 
nim? 
Starosta: já teda osobně dnes vám neřeknu ani ano ani ne. Já prostě ještě nemám dost informací… 
 
HU: 
Asi byste se nad sebou fakt měli zamyslet, když říkáte že všechno děláte transparentně, že prostě 
všechny kroky. Tak asi ne, když tu tady jsme. Asi ne když vyčítáte proč píšu článek 
 
KV: 
Je to otázka taky socioestetická té krajiny. My tady máme opravdu nezkažený poslední kout. My tady 
máme poslední nedotčený ekoprostor a u lesa původního pralesního typu v Bažantnici si postavíme 
drůbežárnu a na druhý straně v rekreační oblasti si postavíme prasečák. ….nebavme se jen o tom 
komu co smrdí či nesmrdí, protože to bude smrdět vždycky, že ano 
 
PŠ: 
Říkali jste, že jste vyhráli volby. To je pravda. Ale nikdo z vás neměl v programu tady tohleto. Takový 
rozsáhlý změny který to jsou a který ovlivní tolik lidí byste si měli každej obhájit ve volbách a potom 
to dál prosazovat. Kdyby byli podle mě volby a vy jste si to dali do programu a ještě třeba k tomu to 
jaderný úložiště odpadu že tady chcete, to sem taky slyšel od někoho že psal do Dukovan, že bysme 
měli další peníze, to kdybyste si dali do programu, tak možná ty výsledky by byly taky trochu jiný. No 
kdo chtěl tady jaderný úložiště odpadu?  Tamhle se hlásí…..  Máme špatná podloží, takže nic. To je 
štěstí že máme špatný podloží, že jo 
 


